
 

 

 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 

ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΗΜΑΤΟΣ ΑΛΛΑΓΗΣ  
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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: Τον Υπουργό Δικαιοσύνης  

Θέμα:  Ομάδα Εργασίας για την βελτίωση της προσβασιμότητας στα 

Δικαστικά Κτήρια 

 

Με την από 28-06-2022 με αριθ. πρωτ.: 26957 Απόφαση του τότε 

Υπουργού Δικαιοσύνης Κ.Τσιάρα συγκροτήθηκε στο Υπουργείο 

Δικαιοσύνης η ομάδα εργασίας για την βελτίωση της προσβασιμότητας 

και την εξασφάλιση της καθολικής προσβασιμότητας στα Δικαστικά 

Κτήρια, η οποία αποτελείτο από́ τον τότε  Διευθυντή του Ιδιαίτερου 

Γραφείου του Υφυπουργού Δικαιοσύνης ως Πρόεδρο, συνεργάτες του 

Υπουργού, Υφυπουργού και του Γενικού Γραμματέα Δικαιοσύνης ως 

μέλη, καθώς και την  Προϊσταμένη της Γενικής Διεύθυνσης Ειδικών 

Νομικών Ζητημάτων και Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων, τον Προϊστάμενο 

του Τμήματος Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του Υπουργείου Δικαιοσύνης, 

τον Προϊστάμενο της Διεύθυνσης Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων και 

Απονομής Χάριτος του Υπουργείου Δικαιοσύνης, την Προϊσταμένη της 

Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Υπουργείου Δικαιοσύνης, καθώς 

και τον Προϊστάμενο της Διεύθυνσης Προϋπολογισμού και Οικονομικής 

Διαχείρισης του ίδιου Υπουργείου, ενώ στην συνέχεια κατόπιν 
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διορθωτικής προσκλήσεως του Υπουργείου Δικαιοσύνης προς την 

Ολομέλεια των Δικηγορικών Συλλόγων, προστέθηκαν στην ομάδα 

εργασίας δύο εκπρόσωποι της.  

Σύμφωνα με την ανωτέρω Υπουργική Απόφαση αντικείμενο των 

εργασιών της ομάδας ήταν η εξέταση του θεσμικού πλαισίου 

προσβασιμότητας στα Δικαστικά Κτήρια της Χώρας με σκοπό την 

εξασφάλιση της καθολικής προσβασιμότητας σε αυτά από τους πολίτες. 

Στην ίδια απόφαση γίνεται ιδιαίτερη αναφορά στην επιτακτική ανάγκη για 

τη βελτίωση της προσβασιμότητας στα Δικαστικά Κτήρια και την 

εξασφάλιση της καθολικής προσβασιμότητας σε αυτά στο πλαίσιο 

συνεργασίας του αρμόδιου Υπουργείου Δικαιοσύνης με τη Γενική 

Γραμματεία Συντονισμού της Προεδρίας της Κυβέρνησης. 

Η ομάδα εργασίας ανέλαβε τα καθήκοντά της ξεκινώντας την 

πραγματοποίηση συνεδριάσεων έχοντας ως προσανατολισμό την 

ικανοποίηση ενός διαχρονικού αιτήματος για την ισότιμη πρόσβαση στη 

δικαιοσύνη των ατόμων με αναπηρία, που κάθε κράτος δικαίου οφείλει όχι 

απλώς να σέβεται, αλλά και να πράττει τα μέγιστα για την καλύτερη 

δυνατή εκπλήρωσή του. Οι συνεδριάσεις όμως της επιτροπής  διακόπηκαν 

μετά την προκήρυξη των εθνικών εκλογών του Μάϊου του 2023 και έκτοτε 

δεν έχει συνεδριάσει, χωρίς μάλιστα να έχει συντάξει ή καταθέσει κάποιο 

επίσημο πόρισμα για το έργο που της είχε ανατεθεί, επομένως πρόκειται 

για αιφνίδια διακοπή των συνεδριάσεων και όχι για ολοκλήρωση του 

κύκλου τους.  

Εν όψει των ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

α) Αν η εν λόγω ομάδα συνεχίζει να υφίσταται ως ομάδα εργασίας στο 

Υπουργείο Δικαιοσύνης. 

β) Αν έχουν προκύψει τροποποιήσεις ως προς τη σύνθεση της εν λόγω 

ομάδας εργασίας λόγω λήξης θητείας ορισμένων μελών τα οποία μετείχαν 

στην επιτροπή εκ της θέσης τους ως συνεργάτες στα ιδιαίτερα γραφεία του 



 

 

τότε Υπουργού και Υφυπουργού Δικαιοσύνης, και αν τα συγκεκριμένα 

μέλη  αντικαταστάθηκαν.  

γ) σε ποιες ενέργειες έχει προβεί το Υπουργείο Δικαιοσύνης ως προς την 

βελτίωση της προσβασιμότητας στα Δικαστικά Κτήρια και την 

εξασφάλιση της καθολικής προσβασιμότητας σε αυτά από όλους τους 

πολίτες.  

 

 

 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 
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